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VÝKONNÝ VÝBOR 

ČESKÉ RUGBYOVÉ UNIE 

Zápis č. 3/2020 z jednání VV dne 10. března 2020 

 

Místo jednání: Praha, Stadion Markéta 

Účastníci:  Výkonný výbor:  Dušan Palcr (DP), Roman Rygl (RR), Pavel Syrový (PS), Marek  

               Fořt (MF), Alexandr Křížek (AK), Matěj Rázga (MR), Kamil Vrubl 

(KV) 

Hosté: Pavel Myšák (PM), Ondřej Mikeska (OM), Antonín Brabec (AB), Karel Ševčík (KŠ), 

Daniel Beneš (DB), Tomasz Putra (TP), Vladimír Miřácký (VM), Roman Šuster (RŠ) 

Omluveni:  

 

 

Projednávané body: 

1. Finance 

 PM informoval VV, že čerpání rozpočtu pro rok 2019 má pozitivní vývoj a pohybuje se 

 v kladné bilanci. Dále se ještě čeká na zaúčtování zbývajících nákladových položek a opravy 

 na majetkových účtech. Po tomto dojde k sestavení první verze závěrky, která bude 

 odeslána k vyměření daně za rok 2019. 

Dále PM informoval VV o aktuálním vývoji financí na rok 2020, kde v současnosti vychází 

ztráta a požádal VV o jednání, jehož programem bude pouze tento bod. 

Usnesení: VV bere na vědomí. Jednání na téma rozpočet 2020 se uskuteční v pátek 20.3.2020. 

  

2. Strategický plán ČSRU – sportovní část 

 PS informoval VV o aktualizaci informací v rámci strategického plánu ČSRU, požádal 

všechny členy výboru, aby k tomu veškeré připomínky představili na příští schůzi výboru. 

Usnesení: VV bere na vědomí a své připomínky sdělí případně na další schůzi výboru.  
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3. Zpráva činnosti Tomáše Putry 

TP popsal svoji trenérskou činnost, kterou vykonával na pozici zahraničního experta ČSRU. 

V této činnosti prováděl zejména tzv. trenérský audit a analýzu hry, tj. snažil se hledat 

veškeré nedostatky v tréninkovém procesu předávání informací jednotlivým hráčům a na 

druhé straně doplňoval a upravoval herní a strategický plán pro celý tým. Snažil se být 

supervizorem u co možná nejvíce herních událostí a soustředění, které se jednotlivé 

kategorie účastnili, s převahou vždy na straně Národního týmu. Všechny dané kategorie 

hodnotí kladně s potenciálem  postupu do vyšší úrovně soutěže, což si zejména u Národního 

týmu slibuje návratem do kategorie Trophy. Na druhou stranu uvedl, že i přes velký 

potenciál je stále potřeba pracovat na několika nedostatcích, jako je například celková souhra 

spolupráce ve  vztahu hráč – trenér, nízký počet kvalitních hráčů na úrovni 1. ligy, či časté 

vytváření technicko – taktických chyb v průběhu hry nebo cvičení na hřišti. Je nutné, aby se 

hráčům předávala pravidelná zpětná vazba a aby i samotní  hráči byli schopní sebereflexe. 

To stejné platí i pro trenéry.  

DP a AK se v reakci na tuto prezentaci zprávy činnosti TP zeptali, jakým způsobem nastavit 

v českém ragbyovém prostředí, které je ve své ryzí podstatě stále amatérské, takové 

podmínky, ve kterých lze vytyčené nedostatky postupně eliminovat v rámci komplexního 

rozvoje v rámci tohoto sportu. Společně se shodli všichni na tom, že základem 

systematického a odborného vedení mládeže a rozvoje ragby v českém prostředí je úroveň 

a počet kvalifikovaných trenérů a školitelů. 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

4. Zpráva činnosti Regionálního manažera 

 

DB informoval VV o své činnosti na pozici Regionálního manažera za rok 2019. Za 

tento rok provedl 188 návštěv u jednotlivých klubů v rámci Čech a Moravy. Jeho 

konkrétní činnost byla rozdělena na dvě části. V první části se zaměřoval na trenérsko – 

metodické vedení, kterým přispíval k utváření kvalitnějších a systematičtějších 

tréninkových jednotek. Součástí toho byly i pravidelné observace, supervisoring, 

evaluace trenérů a hráčů, analýza herního projevu, dlouhodobá metodická podpora. 

V druhé části své činnosti se zaměřoval na proces vzdělávání trenérů v rámci daných 

školení, kurzů a konzultací. V rámci těchto školení zpracovává také trenérské licence po 

úspěšném absolvování daného kurzu. 
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AK na to reagoval a sice jestli probíhá celý proces určování návštěv čistě na požadavcích 

jednotlivých klubů nebo je systematicky určován DB? 

 

DB na to odpověděl, že během práce klade důraz na aktivní přístup ke všem klubům. Na druhou 

stranu uvedl, že práce s klubem, který vyvíjí vlastní iniciativu a disponuje aktivním přístupem, je 

daleko jednoduší a efektivnější. Díky projektu Regionálních trenérů je zde snaha rozložit celou 

metodickou práci rovnoměrněji a pravidelně.  

 

MR na danou diskusi také reagoval otázkou a sice, jestli je efektivnější, když si metodickou náplň 

školení určují kluboví trenéři nebo přímo ragbyová unie?  

 

AB na tento dotaz odpověděl a sice, že tematicky je to na potřebách klubu, ale unie zajišťuje 

společnou metodiku pro všechny. DB k tomu ještě doplnil, že vize je mít jednotnou metodiku a 

schéma, jak k daným klubům přistupovat a to podle fáze/stavu, ve kterém se nacházejí. Pro každý 

klub je podstatné, aby byl schopen sebereflexe, znal své cíle a priority. V téhle situaci by dle DB 

pomohlo proškolit sportovní ředitele a regionální trenéry dle mezinárodních regulí World Rugby na 

školitele trenérů a vybudovat tak vzdělávací systém, který zatím v českých podmínkách stojí na 

dvou lidech. 

 

 

Usnesení: VV bere na vědomí. 

 

 

5. Nový sponzor – hodinářství Bechyně 

 PM informoval VV o novém sponzorovi a sice hodinářství Bechyně, který projevil zájem 

 podpořit české ragby.  

 

Usnesení: VV schvaluje navázání spolupráce s tímto partnerem a pověřuje PM vytvořením návrhu 

smlouvy upravující tuto spolupráci. 

 

6. Podepsání smlouvy s Lion Sport / Adidas 

 DP byly předloženy k podepsání smlouvy mezi ČSRU a společností Adidas.  

Usnesení: VV schvaluje podepsání předložené smlouvy. 
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7. Vyhlášení ankety ragbisty roku  

 Na základě zasedání Bezpečnostní rady státu ze dne 10. 3. 2020 VV bezodkladně ruší 

 společenskou akci Ragbista roku 2019. 

Usnesení: VV pověřuje sekretariát ČSRU, aby na všechny pozvané hosty rozeslal dopis 

s vysvětlením a informací o zrušení akce Ragbista roku 2019. Dále ať tuto informace uveřejní také 

na oficiálních webových stránkách ČSRU. 

 

8. Elektronický informační systém 

 PM informoval VV o spuštěném informačního systému, který je již k dispozici pro 

 jednotlivé kluby a jejich klubové administrátory. 

Usnesení: VV bere na vědomí a rozhodl, že od 10.2. 2020 budou veškeré licence vedeny výhradně 

elektronicky prostřednictvím informačního systému. 

 

 

9. Předzápasy U20 

Na podnět Romana Šustra předložil PM VV návrh uspořádat přátelské utkání U20 před 

oficiálním utkáním mužů proti Lotyšsku v datu 18.4. 2020 

Usnesení: VV schvaluje uspořádat utkání U20 před oficiálním mezinárodním utkáním mužů. 

 

10. Žádost na rozšíření realizačního týmu   

 OM předložil VV žádost o rozšíření realizačního týmu žen sedmičkové reprezentace v rámci 

 účasti na jednotlivých soutěží a žádost o schválení mimořádné odměny pro jednotlivé 

 hráčky téhož týmu v rámci účasti na dvou turnajích mistrovství Evropy.   

 Dále, OM předložil VV aktuální formu realizačních týmu žen a to v tomto složení: 
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 Kategorie ženy 7s  

hlavní trenér: Vít Chalupa 

manažer: Zuzana Steppanová 

kondiční trenér: Jan Maštera 

fyzioterapeut: Barbora Zimová 

 

 Kategorie dívky U18 7s 

hlavní trenér: Stanislav Král 

manažer: Hana Schlangerová 

kondiční trenér: Jan Maštera 

 

 Kategorie dívky U16 7s 

Trenér Čechy 1: Stanislav Král 

Trenér Čechy 2: Vít Chalupa 

Trenérka Morava: Hana Schlangerová 

Trenér Morava: Pavel Navrátil 

Kondiční trenér: Jan Maštera 

Manažerka: Hana Schlangerová 

 

 Kategorie seniorky 15s 

hlavní trenér: Petr Pořízek 

trenér: Jan Čiverný 

manažer: Kateřina Pokorná 

fyzioterapeut: Barbora Zimová 

Usnesení: VV zamítl výše uvedené žádosti a to z důvodu úspor a snahy o vyrovnaný rozpočet. Dále 

VV schvaluje výše uvedené složení realizačních týmů žen pro jednotlivé kategorie a to formou ,,Per 

rollam“, tj. na základě odsouhlasení prostřednictvím emailové komunikace. 

 

11. Jmenování člena komise 

 

 AB navrhl VV jmenovat Roberta Votipku z klubu RC Kralupy nad Vltavou jako člena do 

komise mládeže a Jaroslava Štáhla z klubu RC Tatra Smíchov jako člena do Sportovně 

technické komise. 
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Usnesení: VV schvaluje zmíněný návrh o zařazení Roberta Votipky a Jaroslava Štáhla do daných 

komisí. 

 

 

12. Žádost o udělení záštity na Olomouc Rugby Festival 2020 

 OM předložil VV žádost o udělení záštity na akci Olomouc Rugby Festival 2020, která se 

 bude konat 3.- 4. 2020. Součástí této žádosti je také požadavek užívat logo a symboly České 

 rugbyové unie v rámci celého turnaje. 

 

Usnesení: VV schvaluje udělit záštitu na výše zmíněnou akci tak jako umožňuje použít logo a 

symboly ČSRU. 

 

 

Příští zasedání VV proběhne dne 21. dubna 2020 od 8:00 hodin na stadionu Markéta. 

V Praze dne 10. března 2020 

Zapsal: Ondřej Mikeska 

 

 


